
 
Jaarverslag afdeling  Zaalvoetbal 2021/2022 

  
Afgelopen seizoen hebben wij gelukkig iets minder last gehad van de 
coronamaatregelen. De periode dat er niet gesport kon worden was beperkt tot een 
kleine 2 maanden. 
 
Ondanks alle coronaperikelen de afgelopen jaren heeft dit niet geleidt tot opzegging 
van leden. De afdeling zaalvoetbal heeft momenteel 21 leden en dat is meer dan 
begroot. 
Er is ook dus geen ruimte om nieuwe leden aan te nemen. 
 
De afdeling staat er financieel nog steeds zeer goed voor en kan  dus eventuele 
toekomstige tegenvallers makkelijk opvangen. 
 
Tot slot hoop ik dat wij in het seizoen 2022-2023 geen maatregelen krijgen die het 
ons weer niet mogelijk maakt om te blijven voetballen. 
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